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Адрес Australian Glass Assemblies Pty Ltd 
Unit 2, 7-9 Gilby Road 
3149 Mount Waverley, Vic

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
* Tempered or toughened Glass Tension Truss Spider Systems - we provide supporting technical information (supervision of installation optional).   
* Tempered or toughened Glass Fin Spider Systems - we provide supporting technical information (supervision of installation optional).  
* Supply Frameless Glass Overhead Glazing & Canopy hardwares, and provide supporting technical information.   
* Supply Frameless Laminated Tempered Glass “Entrapped Swivel” for point supported systems. (No Holes in the outside panel)  
* Supply Frameless Tempered Glass “Insulated Glass Units” for point supported systems.  
* Supply stainless steel fixings for balustrade systems, pool gates, and pool fencing, stair cases, and provide technical information.   
* Supply door fittings for frameless glass: 
* Entry Pivot Doors, Bi-fold Doors, Stacking Doors, Sliding Doors and Swimming Pool Gate Doors.   
* Supply Austvision spider post and s.s fittings for the glazing system, (glass optional).

Company Profile of Australian Glass Assemblies Pty Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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